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ورمزیار: 
آیا استقلال می تواند 
مربی بهتری نسبت به 

ساپینتو بیاورد؟!

 بودجه اختصاصی وزارت ورزش  
در لایحه ۱۴۰۲ مشخص شد 

ایسنا: برآورد بودجه اختصاصی وزارت 
ورزش و جوانان در بخش جاری و عمرانی 
بر اساس لایحه بودجه ۱۴۰۲ مشخص شد. 
بودجه اختصاصی وزارت ورزش و جوانان در 
بخش جاری و عمرانی معادل یک هزار و ۷۵۴ 
میلیارد و ۱۵۷ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان 
برآورد شده است که نسبت به عدد مصوب 
یک هزار و ۵۷۱ میلیارد و ۱۰۶ میلیون و ۷۰۰ 
هزار تومانی در لایحه بودجه ۱۴۰۱، رشدی 
۱۱ درصدی داشته است. بر اساس اطلاعات 
تکمیلی لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ کل کشور، 
بودجه اختصاصی وزارت ورزش و جوانان در 
بخش جاری و عمرانی معادل ۱ هزار و ۷۵۴ 
میلیارد و ۱۵۷ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان 
است که در بخش جاری معادل یک هزار و ۲۸۶ 
میلیارد و ۶۰ میلیون تومان و در بخش عمرانی 
معادل ۴۶۵ میلیارد و ۹۷ میلیون و ۸۰۰ هزار 

تومان برآورد شده است. 

خارجازمستطیلسبز

  انریکه گزینه اصلی  
جایگزینی سیمئونه شد 

از لوئیس انریکه به عنوان گزینه اصلی 
جایگزینی سیمئونه در اتلتیکو مادرید سخن 
به میان می آید. به گزارش ترانسفر مارکت، 
دیگو سیمئونه یازدهمین سال حضورش 
در اتلتیکو مادرید را تجربه می کند. سیمئونه 
توانست اتلتیکو مادرید را از یک تیم معمولی به 
یکی از قدرت های بزرگ فوتبال اروپا و اسپانیا 
تبدیل کند. قرارداد سیمئونه با اتلتیکو مادرید 
ژوئن پیش رو به پایان می رسد و طبق اعلام 
روزنامه دیلی میل او تیم را ترک خواهد کرد. 
سران باشگاه اتلتیکو مادرید به دنبال گزینه ای 
شایسته برای جایگزینی سیمئونه هستند و 
طبق اعلام ترانسفر مارکت از لوئیس انریکه 
به عنوان گزینه اصلی جایگزینی سیمئونه یاد 
می شود. انریکه پیش از این با بارسلونا نتایج 
درخشانی به دست آورد و توانست این تیم را به 
قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا و لالیگا برساند 
و بعد از آن هم هدایت تیم ملی فوتبال اسپانیا 
را برعهده گرفت که به خاطر نتایج ناامید کننده 

در جام جهانی قطر از کار برکنار شد. 

خبـــــر

 پیشنهادات عجیب به بازیکنان مطرح 

عربستان؛ بهشت ستارگان جهان؟!

سالپنجم
شماره1467

آرمان ملی: فوتبال عربستان در حالی با 
حضور رونالدو در دنیا مطرح شده که باشگاه های 
متمول این کشور به دنبال حضور دیگر ستارگان 

فوتبال هستند. 
  رونالدو

کریستیانو رونالدو با عقد قراردادی به مدت 
دو فصل و نیم، به تیم النصر عربستان پیوسته 
است. قرارداد رونالدو برای هر فصل ۲۰۰ میلیون 
یورو بوده که به نوشته مارکا، این بازیکن را به 
پردرآمدترین بازیکن دنیا و بالاتر از لیونل مسی 
و نیمار در پاری سن ژرمن )۷۵ و ۷۰ میلیون 

یورو( تبدیل کرد. 
  مسی

باشگاه الهلال عربستان برای جذب لیونل 
مسی حاضر است رقمی عجیب را به این بازیکن 
پیشنهاد دهد تا او را به گرانترین بازیکن تاریخ 
تبدیل کند. به گزارش ایسنا و به نقل از المنظار، 
قرارداد مسی با پاری سن ژرمن تابستان پیش رو 
به پایان می رسد و به همین خاطر هواداران 
الهلال امید زیادی دارند که بتوانند این بازیکن را 
جذب کنند. باشگاه الهلال که برای جذب لیونل 
مسی با این بازیکن وارد مذاکره شده حاضر 
است با دستمزد عجیب و خیالی ۱ میلیارد و 
۲۰۰ میلیون ریال )سعودی( در سال این بازیکن 
آرژانتینی را جذب کند. الهلال حاضر است که با 
حقوق ۳۲۰ میلیون دلار در سال مسی را جذب 
کند و در این صورت این فوق ستاره آرژانتینی به 

گران ترین بازیکن تاریخ تبدیل می شود. 
  بوسکتس

النصر عربستان پس از جذب کریستیانو 
رونالدو می خواهد سرخیو بوسکتس را نیز به 
خدمت بگیرد. این بازیکن ۳۴ ساله در انتهای 
فصل بازیکن آزاد خواهد بود و النصر آماده 
ارائه پیشنهادی با دستمزد خالص ۱۳ میلیون 
یورویی به اوست. اینتر میامی نیز دیگر تیم 
علاقه مند به جذب بوسکتس محسوب می شود، 
 ،MLS اما با وجود ابراز علاقه او به تجربه بازی در
هنوز توافقی بین طرفین وجود ندارد. انگولو 
کانته، هافبک چلسی که قرارداد او نیز در ماه 
ژوئن به پایان می رسد، دیگر بازیکن مدنظر 

تیم عربستانی به حساب می آید، اما در این خبر 
اشاره نشده که جذب او و هافبک اسپانیایی 

ارتباطی به یکدیگر دارند یا نه. 
  په په 

بازیکن سابق رئال مادرید دوست دارد 
اطرافش را با چند تن از دوستانش احاطه کند 
و یکی از آنها په په است که در گذشته هم 
تیمی او در تیم ملی و در سطح باشگاهی بود. 
به نقل از مارکا، نام په په در اولین صحبت هایی 
که با کریستیانو رونالدو در ریاض انجام شد، 
مطرح شد. مدافع میانی که رئیس پورتو اخیرا 
اعلام کرده تا زمانی که بخواهد می تواند برای 
باشگاهش بازی کند، به یکی از اهداف باشگاه 

عربستانی تبدیل شده است. 
  برگزاری سوپرجام اسپانیا 

سومین دوره از رقابت های سوپرجام اسپانیا 
در حالی در آستانه برگزاری است که فدراسیون 
فوتبال این کشور امیدوار است از برگزاری 
این تورنمنت در عربستان سعودی درآمد 
خوبی کسب کند. چهارمین دوره از نسخه 
جدید رقابت های سوپرجام اسپانیا پس از 
چهارتیمی شدن این مسابقات در آستانه 
برگزاری است و این دوره از رقابت ها نیز به 
میزبان عربستان سعودی برگزار خواهد شد. 
دلیل اصلی و در واقع تنها دلیل برگزاری این 
تورنمنت درعربستان هم درآمد مالی هنگفتی 

است که به واسطه آن عاید فدراسیون فوتبال 
اسپانیا به عنوان نهاد برگزار کننده مسابقات و 
خود تیم ها می شود، البته این درآمد رقم ثابت 
و مشخصی نیست و در صورت تحقق یکسری 
شروط حداکثر به ۴۰ میلیون یورو در سال 
می رسد. از این ۴۰ میلیون یورو، نیمی از آن به 
عنوان پاداش حضور میان همه تیم های شرکت 
کننده تقسیم می شود و این همان بخشی است 
که از نظر مادی کمک قابل توجهی به تیم های 
کوچک تر لالیگا می کند. توزیع ۲۰ میلیون 
یوروی باقیمانده اما سازوکار پیچیده تری دارد 
و سهم تیم ها از این ۲۰ میلیون دوم یکسان 
نیست. ضمن اینکه اصلا امکان دارد که این 
رقم به ۲۰ میلیون یورو نرسد، چراکه باید 
تمام شروط تعیین شده از سوی سعودی ها 
محقق شود تا مجموع پرداختی آنها به ۴۰ 
میلیون برسد. به عنوان مثال یکی از شروط آنها، 
جذاب بودن بازی ها برای مخاطب در حد یک 
سوپرلیگ و حضور حداقل یکی از دو تیم رئال 
مادرید و بارسلونا در فینال است، اما در صورتی 
که هیچ یک از آنها در فینال نباشند، ۵ میلیون 
از رقم نهایی پرداختی کسر خواهد شد. رئال 
مادرید و بارسلونا به عنوان دو غول پرطرفدار 
فوتبال اسپانیا هر کدام به صرف حضور در 
سوپرجام اسپانیا در عربستان ۳. ۱ میلیون یورو 
درآمد خواهند داشت. در مرحله نیمه نهایی 

این دوره از رقابت ها رئال مادرید به مصاف 
والنسیا خواهد رفت و بارسلونا هم با بتیس 
روبه رو خواهند شد. پس از این دو تیم، والنسیا 
با توجه به سوابق و افتخاراتی که در تاریخش 
دارد، ۲ میلیون یورو می گیرد و در نهایت رئال 
بتیس قهرمان فصل گذشته جام حذفی کمی 
بیش از یک میلیون یورو. پاداش های اصلی اما از 
اینجا به بعد و بر اساس نتایجی که تیم ها کسب 
کنند به آنها اختصاص پیدا می کند. تیمی که 
قهرمان شود ۲ میلیون یوروی دیگر می گیرد 
و نایب قهرمان یک میلیون یورو. همان طور 
که اشاره شد، بندی در قرارداد اسپانیایی ها با 
سعودی ها وجود دارد که به موجب آن ناکامی 
رئال مادرید و بارسلونا در صعود به فینال، از رقم 
نهایی پرداختی توسط کشور میزبان خواهد 
کاست. در کنار همه این ارقام، باید پولی که 
مؤسسه کاسموس – موسسه تحت تملک جرارد 
پیکه که در واقع واسطه میان عربستانی ها و 
اسپانیایی ها شد و سوپرجام اسپانیا را به خاور 
میانه ببرد – می گیرد را هم در نظر داشت. 
این مؤسسه به عنوان حق کمیسیون بابت هر 
سالی که سوپرجام اسپانیا در عربستان برگزار 
شود، ۴ میلیون یورو می گیرد. این داستان 
هم تا سال ۲۰۲۹ ادامه خواهد داشت، چراکه 
قرارداد سعودی ها و اسپانیایی ها بعد از پاندمی 
کرونا، تمدید شد. در سه فصل گذشته، منهای 
سال ۲۰۲۱ که شیوع کرونا مانع شد، سوپرجام 
اسپانیا هر سال در عربستان سعودی برگزار 
شده است. سال ۲۰۲۰ اتلتیکومادرید با غلبه 
بر بارسلونا قهرمانی شد؛ اتفاقی که منجر به 
اخراج ارنستو والوده سرمربی وقت آبی و اناری ها 
شد. سال ۲۰۲۱ مسابقات در آندلس برگزار شد 
و بیلبائو با نتیجه ۳ بر ۲ بارسلونا را در فینال 
شکست داد. فصل گذشته سوپرجام دوباره به 
عربستان سعودی برگشت که در مرحله نیمه 
نهایی آن بارسلونا -۳ ۲ به رئال مادرید باخت. 
در بازی دیگر هم بیلبائو، ۲ بر یک اتلتیکو را 
شکست داد تا حریف رئال در فینال شود. در 
نهایت در فینال کهکشانی ها حریف باسکی را با 

نتیجه ۲ بر صفر مغلوب کردند. 

تراکتور نبرد هفته گذشته دو تیم را در لیگ برتر برد تا 
استقلال دچار حاشیه ها و شایعه های زیادی شود از احتمال 
اخراج ساپینتو تا شایعه کم کاری بازیکنان آبی پوش! با این 
حال هیات مدیره باشگاه استقلال بعد از جلسه ابتدای هفته 
اعلام کرد به شدت از سرمربی پرتغالی حمایت می کند و فتح ا... 
زاده مدیرعامل باشگاه نیز گفت بازیکنان استقلال قول داده اند 
که جبران آن شکست را بکنند و فعلا هواداران استقلال به این 
وعده ها امیدوار و دلخوش هستند.  خمز سرمربی اسپانیایی  
تراکتور بعد از برد استقلال وعده داده که تیم تراکتور همیشه 
تهاجمی و تک ضرب باز کند. مهم ترین تفاوت های بازی فردا 

با مسابقه هفته گذشته حضور ساپینتو روی نیمکت استقلال 
است که این مساله می تواند جذابیت های بازی را دوچندان 
کند. ساپینتو در تبریز محروم بود، حالا بازیکنان استقلال باید 
بیشتر از قبل از سرمربی و کادرفنی خود حرف شنوی داشته 
باشند. خط دفاع استقلال در بازی قبلی بسیار آشفته و بی نظم 
بود. این مسابقه به اندازه فینال جام حذفی می تواند جذاب و 
دیدنی از کار دربیاید. شاید برنده این مسابقه یک پای فینال جام 
حذفی هم باشد. این بازی شطرنج تاکتیکی مربیان اسپانیایی و 
پرتغالی است. در روز اول مرحله یک شانزدهم نهایی جام حذفی 
تیم های لیگ برتری مقابل تیم های دسته اولی شرایط سختی 

را تجربه کردند، هوادار به سختی از سد چادرملو گذشت. گل 
گهر سیرجان هم کارش با مس شهربابک گره خورد و در دقیقه 
۱۲۰ پیروز شد، آلومینیوم اراک مقابل آریو اسلامشهر دسته 
دومی تا آستانه حذف پیش رفت. پرسپولیس هم با تیم ون 
پارس کارش به ضربات پنالتی کشیده شد و بیرانوند این تیم را 
نجات داد. ولی فردا شرایط دو تیم فرق می کند با این حال تیم 
بازنده شرایط متفاوتی تجربه خواهد کرد و نمی توان از آن خرده 
گرفت که چرا برنده نشده است.  استقلال در روزهای گذشته 
گرفتار درگیری رسانه ای مدیرعامل سابق و علی فتح  ا... زاده 
شده است و روز سه شنبه هم سازمان خصوصی سازی از تغییر 
هیات مدیره استقلال و پرسپولیس خبر داد. به این ترتیب 
می توان گفت شرایط استقلال به گونه ای است که با یک باخت 

شرایطش دشوارتر خواهد شد. 

استقلال -  تراکتور؛ فینال زودهنگام

   بهترین 
 اتحادیه فوتبال پرتغال با بررسی عملکرد بازیکنان 
بهترین بازیکن ۲ ماه نوامبر و دسامبر را معرفی کرد 
که همانند ماه های قبلی باز هم این عنوان به مهدی 

طارمی ستاره ایرانی تیم پورتو رسید.

      جانشین 
باشگاه الوکره قطر پس از مصدومیت امید ابراهیمی 
به دنبال جانشینی شایسته برای هافبک ایرانی خود 
بود که در نهایت با عدلان قدیوره، هافبک الجزایری 

الدحیل تا پایان فصل ۲۳-۲۰۲۲ قرارداد بستند.

           برتری
منچستریونایتد که در هفته های اخیر نتایج 
خوبی در لیگ برتر کسب کرده بود، در جام اتحادیه 
برابر چارلتون هم کار سختی نداشت و با سه گل به 

برتری رسید.

ت
شــ

سنو
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کوتاه
تسنیم: محمد محمدی در نشست خبری  مدیران 
باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: از کسانی که از من انتقاد یا 
حمایت کردند، تشکر می کنم. سپاسگزار درویش و اعضای 
هیات مدیره پرسپولیس هستم که به من اعتماد کردند. 
معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس درباره مقایسه صورت گرفته 
میان آنتونی استوکس و یورگن لوکادیا تصریح کرد: این یک 
قیاس مع الفارق است. یک صراف در دبی مبلغ پیش پرداخت 
استوکس را پرداخت کرد که پیگیر مطالباتش از پرسپولیس 
بود و حساب باشگاه را بست. در زمان درویش توانستیم این 
مبلغ را پرداخت کنیم. مطالبات لوکادیا پرداخت و قسط دوم 
او سریع تر از موعد مقرر واریز شد. اگر بحث فشار سیاسی 
نباشد، ان شاءا... این موضوع به سود باشگاه پرسپولیس باشد. 

بیــنالمــلل
 یکی از صحنه های جنجالی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر در 
پایان بازی تیم های ملی غنا و اروگوئه رخ داد که ادینسون 
کاوانی هنگام خروج از زمین بازی و رفتن به رختکن، به دلیل 
عصبانیت از تصمیمات داور وسط و کمک داور ویدئویی، 
ضربه ای به نمایشگر VAR مستقر در کنار زمین مسابقه زد و 
آن را انداخت. این در حالی بود که داور بازی دنیل زیبرت دو 
پنالتی به سود اروگوئه ای ها گرفته بود، اما آنها معتقد بودند 
که داور آلمانی باید یکی دیگر هم می گرفت تا راه صعودشان 
به مرحله یک هشتم نهایی را هموار کند؛ اتفاقی که رخ نداد 
و منجر به حذف اروگوئه به خاطر تفاضل گل کمتر این تیم 
نسبت به کره جنوبی شد. در واکنش به حرکت جنجالی 
مهاجم والنسیا برای ابراز عصبانیت از تصمیم زیبرت، روز 
پنجم دسامبر سال گذشته کمیته انضباطی فیفا پرونده ای را 
برای رسیدگی به تخلف وی به جریان انداخت که علاوه بر او، 
تخلف هم تیمی اش خوسه ماریا خیمنس به خاطر ضربه زدن 
به بازوی یکی از داوران بازی را زیر ذره بین قرار داد. دیه گو 
گودین کاپیتان تیم و فرناندو موسلرا دروازه بان اروگوئه ای ها 
نیز در نتیجه اعتراضات تندشان به داور توبیخ شده اند. در 
همین راستا گزارش هایی مبنی بر احتمال محرومیت کاوانی 
از سوی فیفا مطرح شد که او واکنش تندی به آن نشان داد. 
کاوانی که به زودی باید برای والنسیا در سوپرجام اسپانیا 
مقابل رئال مادرید بازی کند، به نشریه لارگروی اسپانیا 
گفت: اگر آنها )کمیته انضباطی فیفا( بخواهد مرا به خاطر 
ضربه زدن به نمایشگر VARمجازات کند، در آن صورت داور 
را باید به خاطر حذف کردن ما از جام جهانی به زندان بیندازد، 
چون اشتباهاتی که او با وجود VAR مرتکب شد، با آن همه 
دوربین و داورانی که بودند تا کمکش کنند، پذیرفتنی نبود.   

دیدگـــــاه
بیانیه لطیف فدراسیون فوتبال! 

امیرواعظآشتیانی
کارشناس فوتبال  

در روزهای گذشته از عنوان جعلی به جای »خلیج فارس« 
در مسابقات جام ملت های خلیج فارس در عراق استفاده شده 
است. کلیه اتفاقات مربوط به ورزش در سطح بین المللی به 
کمیته ملی المپیک برمی گردد. کمیته بین المللی المپیک 
مراودات خود را با کشورهای از طریق کمیته های ملی المپیک 
هر کشوری انجام می دهد. فدراسیون کشورها با فدراسیون های 
جهانی ارتباط دارند و به عنوان مثال فدراسیون فوتبال با 
فیفا در ارتباط است. فدراسیون بین المللی المپیک هم با 
فدراسیون های جهانی ارتباط برقرار می کند و با فدراسیون های 
ملی ارتباطی ندارد. از این رو بر اساس فرمول جهانی سوالی 
که پیش می آید سکوت کمیته ملی المپیک ایران به چنین 
اتفاقی است. علت وارد نشدن این کمیته چیست؟  دیپلماسی 
سیاسی و ورزشی یک ظرفیت است ولی دیپلماسی ورزشی را 
باید کمیته ملی المپیک هماهنگ کند. با ادبیات و موضوعات 
مشخصی اتفاقات را با کمیته بین المللی المپیک هماهنگ 
کند. فیفا هم فدراسیون های ملی را به رسمیت می شناسد 
و وزارت ورزش و جوانان نمی تواند با فیفا و IOC مکاتبه کند. 
جای کمیته ملی المپیک به عنوان رابط با IOC خالی است. 
عکس العملی هم تا به امروز ندیدم. کمیته ملی المپیک ایران 
باید وارد شود و صحنه گردانی کند. از ظرفیت های دیپلماسی 
ورزشی و سیاسی با کمک وزارت امور خارجه استفاده کند و 
با کمیته بین المللی المپیک نامه نگاری کند که رئیس فیفا 
از عنوانی جعلی استفاده کرده است تا جیانی اینفانتینو در 
مقابل IOC ملزم به پاسخگویی شود. مهم تر اینکه متأسفانه 
امروزه سیاست با ورزش آمیخته شده و این برخلاف اساسنامه 
کمیته بین المللی المپیک، فیفا و کمیته ها و فدراسیون های 
ملی تمامی کشورهاست. این دروغ بزرگی است که فیفا و 
شخص اینفانتینو آن را نشان دادند. در واقع دم خروس بیرون 
زده شد و اینها به دنبال مخلوط کردن سیاست با ورزش 
هستند. موضع گیری اینفانتینو که عنوان جعلی استفاده 
می کند حرکتی کاملًا سیاسی است. همین موضوع می تواند به 
عنوان یک ابزار علیه فیفا استفاده شود. از رئیس فیفا می توان 
در دادگاه بین المللی حکمیت ورزش CAS شکایت کرد و 
 IOC اینفانتینو را مورد انتقاد قرار داد. این موارد را باید به
انتقال داد.  از طرف دیگر موضع گیری لطیف فدراسیون فوتبال 
واقعا جای سؤال دارد. چنین اتفاقی را کشورهای عربی رقم 
زدند و با توجه به اینکه بار اولشان نیست، می خواهند هر از 
چندگاهی برای خود سرگرمی ایجاد کنند و حرف های بی ربطی 
می زنند، در حالی که در تمام دنیا می دانند خلیج فارس است 
و در کتب درسی آنها هم آمده است. با وجود چنین حقایقی 
فدراسیون فوتبال ما خیلی لطیف برخورد کرده است. مهدی 
تاج به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال ایران می گوید ما جدی 
برخورد می کنیم. جدی برخورد کردن نامه لطیف نوشتن 
است؟ چه رفاقتی میان تاج و اینفانتینو وجود دارد؟ اینکه 
قالیچه با عکس رئیس فیفا به او داده اید رفیق چنین شخصی 
شده اید؟ واقعیت امر مافیایی است که اینفانتینو در فیفا شکل 
داده و به کنفدراسیون های قاره ای هم سرایت کرده و به برخی 
فدراسیون های ملی منتقل شده است. حقیقت تلخی است 
که نمی توان انکار کرد. اطلاعیه ای که از سوی فدراسیون 
فوتبال صادر شده در  شأن جمهوری اسلامی ایران نیست و 

فاقد قاطعیت است. 

درویش:  

اگر از مشکلات مطلع بودم جرأت آمدن نداشتم 
رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت: شاید اگر از 
یکسری از مشکلات باشگاه از روز اول مطلع بودم جرات آمدن 

نداشتم. 
  یکسالگی 

رضا درویش در نشست خبری سالگرد حضورش به عنوان 
مدیرعامل و نایب رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس، 
اظهار داشت: تقریبا یک سال است که توفیق خدمتگزاری به 
پرسپولیس و هوادارانش را دارم. همه به مشکلات کم و بیش 
واقف هستند. مشکلات از هر جهت، چه ساختاری، چه مالی و 

چه تشکیلاتی زیاد بوده، با همکاران دست به دست هم دادیم. 
  خصوصی سازی 

وی افزود: وقتی پای خصوصی سازی وسط می آید، وقتی 
سهام ما واگذار می شود باید در بورس شاخص ها را رعایت کنیم. 
اگر  آن شاخص ها را نداشتیم، نمی توانستیم در بورس فعالیت 
کنیم. از این جهت کار ما سخت تر شد. جایی آمدیم که ساختار و 
حسابرسی آنچنانی نداشت. اگر هم داشت بر اساس شاخص هایی 
بود که از قبل تعیین شده بود. سعی کردیم شاخص های مد 
نظر بورس و خصوصی سازی را انجام بدهیم. باید حتما دارای 
ساختاری باشیم که بتوانیم برای واگذاری مابقی سهام از آن 
بهره ببریم. توفیقی به دست آوردیم. توانستیم این کار را انجام 
بدهیم. ان شاا... بتوانیم طوری ادامه بدهیم که از این به بعد 

مشکلاتی که وارثش هستیم و برای بیش از بیست و اندی سال 
است به مرور زمان آنها را برطرف کنیم. شاید اگر از یکسری از 
این مشکلات از روز اول مطلع بودم جرات آمدن نداشتم. از ۲۵ 
سال پیش وقتی دیدند خصوصی شده و به بورس رفته و پولی 

آمده، طلبکار داشتیم. 
  پرداخت بدهی گذشته 

باشگاه  بدهی های  به  اشاره  با  درویش 
پرسپولیس گفت: پولی که از سهام به 
دست آمده پول مردم است. ما باید 
حافظ منافع مردم هم باشیم. این 
نیست که بگوییم ۳۵۰ میلیارد تومان 
سهام فروختیم حالا به طلبکار بدهیم. 
پس مردمی که سهامشان را فروختند 
چه از آن می ماند؟ هم باید حافظ منافع 

مردم باشیم و هم اینکه دیون باشگاه را 
ادا کنیم. مقداری از دیونی که به افراد 

حقیقی و حقوقی داریم را مرتفع 
کردیم. ما به جز فصل 

جاری و نیم فصلی 
که آمدم، شاید 
قریب به ۱۲۰ 

میلیارد تومان بدهی گذشته را دادیم. شاید حدود ۹۰۰ هزار 
یورو و دلار که این هم بدهی گذشته بود دادیم. هرکه از باشگاه 
طلبکار باشد ما باید پاسخگو باشیم.  وی افزود: بازهم تعداد 
زیادی هستند و مراجعه می کنند. ما باید یا دیون آنها را پرداخت 
کنیم یا مهلت بگیریم که بتوانیم به صفر برسانیم. باید از حقوق 
مردمی که سهام خریدند هم دفاع کنیم. وقتی آمدیم سعی 

کردیم سرفصل هایی برای خودمان داشته باشیم.  
  تغییر در هیات مدیره 

وی در خصوص اینکه سازمان خصوصی سازی اعلام کرده 
هیات مدیره استقلال و پرسپولیس عوض می شوند و در این 
صورت آیا هیات مدیره جدید با درویش کار می کند یا خودش 
عضو هیات مدیره می شود و اینکه آیا مطرح کردن این 
مساله در شرایط فعلی درست بود و آیا اصلا در جریان 
قرار داشته، عنوان کرد: فکر می کنم باید از کسی که 
این حرف را مطرح کرده بپرسید. چندروز پیش به 
من گفتند جزو الزامات بورس است که حتما سه یا 
نمی دانم چند عضو هیات مدیره باید عضو اقتصادی 
باشند. بنا شد هیات مدیره هم بررسی کند. درویش 
در مورد اینکه تغییر هیات مدیره باید با نظر وزارت 
ورزش انجام شود، گفت: آنچه من شنیدم گفتند 
با هماهنگی وزارت ورزش و وزارت اقتصاد اعضای 
اقتصادی برای هیات مدیره، رئیس مجمع که 
وزیر اقتصاد است. گفتند با هماهنگی وزیر 
ورزش و وزیر اقتصاد هیات مدیره ای 
که اعضای اقتصادی نداشته باشد 

را ترمیم می کنیم. 

بازی  تراکتور،  مقابل  استقلال  شکست 
ضعیف مقابل مس رفسنجان و اختلافات 
سرمربی و مدیرعامل از طرف دیگر شائبه 
کم کاری بعضی بازیکنان، تنور شایعات را 
حوالی این تیم گرم کرده است. صادق ورمزیار 
پیشکسوت استقلال در این خصوص صحبت 

کرد. 
  عملکرد استقلال را در نیم فصل اول 

چطور دیدید؟
باید نیم فصل اول لیگ امسال را به دو بخش 
تقسیم کنیم. قبل از جام جهانی که بازیکنان 
انگیزه بالایی داشتند و تلاش می کردند تا 
بتوانند در لیست اعزامی به جام جهانی قرار 
بگیرند و بعد از جام جهانی که متأسفانه انگیزه 
بازیکنان از بین رفت زیرا با آمدن کی روش 
تقریبا یک عده مشخص به تیم ملی راه پیدا 
کردند و ما شاهد این بودیم بازیکنانی چون 
محبی و قائدی که قبل از جام جهانی انگیزه های 
زیادی داشتند بعد از آن تا حدودی افت کردند. 
با تمام این اتفاقاتی که در نیم فصل اول لیگ 
افتاد تیم ها تقریبا به روز بودند. کیفیت لیگ 
خوب بود و اگر امکاناتی چون زمین های چمن 
شرایط مساعدی داشت به طور حتم بازی های 

بهتری را از تیم ها شاهد بودیم. 
نکته ای  چه  در  را  گلزنی  ضعف    

می بینید؟
به یک نکته دقیق باید اشاره کرد. شما در 
بعضی تیم های لیگ برتری شاهد هستید که 
بین ۴ تا ۶ مهاجم دارند اما یک تیم دو مهاجم 
هم ندارد. تیمی که مهاجمان زیادی دارد مجبور 
است آنها را نیمکت نشین کند و شاید همین 
مهاجم اگر در تیم دیگری بود گل های زیادی 
هم به ثمر می رساند البته نبود هافبک های 

خلاق و بازی ساز هم تأثیرگذار است.  
  وضعیت استقلال پس از شکست 

مقابل تراکتور را چطور می بینید؟
به نظر من مسائل استقلال به چند بخش 
تقسیم می شود. مدیریت، سرمربی، بازیکن، 
مسائل مالی و نبود تماشاچی که همه تأثیرگذار 
شده اند. البته انتخاب های اشتباه ساپینتو هم 
در چیدمان تیم نقش داشته است. مشکلات 
مالی هم همیشه وجود داشته یا باید بپذیریم 
نقش ساپینتو در نتایج استقلال پررنگ تر از 

بازیکنان است. 
  شایعاتی درباره تغییرات روی نیمکت 

مطرح می شود؟
تصور کنید که ساپینتو را اخراج کردید قرار 
است چه کسی جایگزین او شود؟ آیا باشگاه 
می تواند مطالبات او را پرداخت کند یا اینکه 
توانایی آوردن مربی بهتری نسبت به ساپینتو 
خواهد داشت. به طور حتم باید از گزینه های 
داخلی استفاده شود و این کار را سخت تر 

خواهد کرد. 
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